
 

 

 

 

 

 

MOTIE VERDUURZAMING (SPORT)VERENIGINGEN 

 

De gemeenteraad van  Rotterdam, in vergadering bijeen op 7 juli 2016 ter bespreking 

van het voorstel tot vaststelling van de voorjaarsnota 2016; 

 

 

Constaterende  

 

 In 2015 bij een aantal verenigingen energiescans zijn afgenomen, waarna 

geadviseerd werd in zonne-energie te investeren; 

 Dat voor veel verenigingen ondanks de beschikbare rijksbijdrage de drempel om 

tot aanschaf over te gaan te hoog was; 

 Dat er de komende jaren miljoenen worden geïnvesteerd in het opknappen van 

sportfaciliteiten in Rotterdam; 

 

 

Overwegende  

 

 Dat het wenselijk is om het opknappen van sportfaciliteiten meteen op een 

duurzame en dus toekomstbestendige, liefst energieneutrale, wijze te doen; 

 Dat er voor 2017 weliswaar incidentele financiën zijn gevonden om met 

verduurzaming aan de slag te gaan, maar dat dit voor de jaren daarna (nog) niet 

het geval is; 

 Dat verenigingen moeite hebben de(voor)-financiering van deze rendabele 

investering rond te krijgen; 

 Dat er alternatieve financieringsvormen mogelijk zijn, bijvoorbeeld door de 

investering in zonnepanelen op te nemen in de kostprijsdekkende huur, 

energieleveranciers te betrekken, lease-contracten voor zonnepanelen mogelijk te 

maken of in overleg met banken een laagrentende lening aan te bieden door 

gemeentelijke garantstelling; 

 

 

Verzoekt het college 

 

 Alternatieve financieringsvormen voor de verduurzaming van sportfaciliteiten uit 

te werken; 

 Het verduurzamen van (nu nog gemeentelijke) sportfaciliteiten expliciet toe te 

voegen aan het programma ‘Duurzaam dichter bij de Rotterdammer / PLUS 

programma Duurzaam’ en de  ‘Uitvoeringsstrategie Zonne-energie010’; 

 In gesprek te gaan met energieleveranciers over de mogelijkheden die zij zien om 

sportclubs te ondersteunen in energiebeheer; 

 

 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

 

 
  

Arno Bonte      Aydin Peksert 

GroenLinks      NIDA 


